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1995 - 1996 

De Ladies night werd op 4 oktober gevierd op Kasteel de Hooge Vuursche, onder meer 
opgeluisterd door een dansles waarbij René dank zij spekgladde leren zolen 
ongenadelijk onderuit ging en daar nog jaren aan werd herinnerd, ook in lichamelijke 
zin. Peter P. verscheen om een niet meer bekende reden in militair “DT”( Dat betekent 
“dagelijks Tenue”, maar dat is voor de leek: het mooie pak). Het drankgebruik werd 
sterk in de hand gehouden en je moest er, blijkens het verslag, op tijd bij zijn om ook nog 
wat te drinken te krijgen. Toch was het weer uiterst gezellig. 

De eerste vergadering presenteerde het nieuwe bestuur (Harry als voorzitter, René als 
secretaris, Paul penningmeester, Gerard vicevoorzitter en Peter P. als oud-voorzitter) 
een notitie met de doelstellingen en hoe die te verwezenlijken. Die doelstellingen waren: 
het op doeltreffende wijze laten verlopen van de vergaderingen, het vergroten van de 
aantrekkelijkheid van de vergaderingen, het verbeteren van de deelname aan 
activiteiten voor ons zelf en het verhogen van de effectiviteit van de commissies. Het 
actieprogramma was ambitieus (zie bijlage). Ook het LKD (Laren Kunstenaarsdorp) 
project krijgt steeds meer handen en voeten, de sponsoring begint langzaam op gang te 
komen. Ook is er discussie over de duur van een voordracht door een spreker: die wordt 
vastgesteld op 20 minuten. En voor het Interserviceproject werd gerekend op 400 
bezoekers, maar de toezeggingen zijn beduidend minder. Werk aan de winkel dus. 

11 november de Interservice 
bijeenkomst in Singer. Een 
enorme voorbereiding ging 
er aan voor af, met name het 
ronselen van deelnemers viel 
flink tegen. Uiteindelijk 
waren er 222 deelnemers, 
minder dan gehoopt maar 
meer dan twee weken 
tevoren was gevreesd. Om 
16:30 ontvangst met koffie, 
daarna een welkom door 
Harry, een toch behoorlijk wetenschappelijke lezing door Paul Sochacki, hoogleraar 
beeldende kunst aan de Universiteit van Gent en een wervingsverhaal door ene Karin, 
bestuurslid van de Vrienden van Singer en van 18:30 tot 20:00 een borrel met buffet, 
uitwisseling van ervaringen en mogelijkheid om de Rodin-tentoonstelling te bezoeken. 
Het buffet was prima maar wel karig omdat op basis van de aanvankelijke 
verwachtingen was ingekocht. De deelnemers betaalden  ƒ 20,00 en de partners ƒ 10,00. 
Maar omdat de kosten rond de ƒ 6.900,00 lagen moest het deficiet ad ƒ 2-3.000,00 uit de 
kas (welke? De clubkas of de Stichting Fundraising? Natuurlijk de stichting!) komen. 
Singer was enthousiast over de samenwerking maar de interservice-gedachte kwam niet 
uit de verf. Ook waren acht leden van onze club, soms zelfs zonder opgaaf van redenen, 
niet aanwezig.  “Moeten we dit nog wel eens doen?” was de vraag.  

Omdat op 6 december Sint alweer naar Spanje was teruggekeerd las Gerard een stukje 
over een “asshole” voor (zie bijlage). Overigens lag er geen oorzakelijk verband tussen 
beide feiten. 
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Het nieuwe kalenderjaar werd op 10 januari 1996 ingeluid bij Pieter en Else Vermeer. 
Weer in smoking, weer gezellig en weer culinair uitermate prettig verzorgd, dit keer 
door Peter Driehuijs die onze kookclub bij Piet-Hein al tot grote hoogte had 
geïnspireerd.  

Op 17 januari bleek de projectcommissie uiterst effectief te zijn geweest: de datum voor 
Laren Kunstenaarsdorp werd vastgeprikt op 15 en 16 juni, voorafgegaan door een gala-
avond. Paul biedt ter viering van zijn toekomstige vierde spruit een Hansje in de Kelder 
aan. De volgende vergadering wordt een notitie uitgereikt met informatie over 
Cliniclowns, Kiwanis Club Laren en het project Laren Kunstenaarsdorp (toen nog steeds 
geheten Laren Schildersdorp ondanks eerdere afspraken) met vermelding van de 
diverse activiteiten, en een oproep aan sponsors die op verschillende wijzen kunnen 
sponsoren (zie bijlage). 

Op 6 maart lijkt de sponsoring ineens als een speer te lopen: voor de Gooise Karavaan 
werd door de inspanning van met name Alex, maar ook die van Jos en Carel, ƒ 7.000,00 
bijeen gebeld (hoewel later zou blijken dat toezeggen niet hetzelfde is als ook doen…). 
Voor Laren Kunstenaarsdorp is ƒ 35.000,00 toegezegd alsmede drie 
beveiligingsinstallaties als inbreng voor de veiling, ieder met een waarde van ƒ 5.000,00. 
Maar we zijn er nog niet. Opmerking van Harry: typisch Kiwanis Club Laren: eerst lang 
aankijken en dan als een speer vooruit. En dat blijkt ook, want de volgende vergadering 
zouden we al boven de ƒ 50.000,00 zitten maar het is ook al duidelijk dat de aanvankelijk 
gedachte gala-avond vanwege te hoge kosten niet door zal gaan. 

Op 23 maart de zevende editie van de Gooise Karavaan met wat veranderingen ten 
opzichte van vroeger: Er doen maar liefst 60 vrachtwagens mee en dat is te veel om op 
te stellen bij de Witte Bergen. Dus wordt het opstellen op het terrein van Nieuwenoord. 
Dat blijkt even wennen maar toch goed te gaan. Voorts durfde de gemeente Laren leges 
te zullen gaan heffen voor het ophangen van de spandoeken op de toegangswegen van 
Laren, maar liefst ƒ 900,00 !!!  Dus geen spandoeken. Het wordt passen en meten bij de 
Gloeiende Gerrit en ieder gaat de bediening in. Een door Rutger ontworpen 
uitserveersysteem bleek vlekkeloos te werken. Evaluatie wees onder meer het volgende 
uit: verkeerstechnisch is 50 auto’s toch wel het maximum (…?, later zouden er eens 75 
mee doen…!.), er bleek zelfs een chauffeur te zijn die door zijn bedrijf niet was opgesteld 
maar voor eigen rekening een vrachtauto had gehuurd en gereden! Dit tekende wel het 
alom bij de chauffeurs aanwezige enthousiasme. Zoals ieder jaar werden de sponsors en 
de chauffeurs in een advertentie bedankt. 

Het bedrijfsbezoek op 17 april onder leiding 
van Herman gold Schiphol. We werden 
ontvangen in het nieuwe Schipholgebouw, 
kregen een rondleiding door het Aviodome 
en door de ruimtes waar de bagage werd 
verwerkt. Indrukwekkend om te zien hoe de 
ene koffer naar links, een ander naar rechts 
en weer andere rechtdoor werden 
gedirigeerd. De Indische rijsttafel werd ook 
op Schiphol genoten. Het was een leerzame 
en voortreffelijk georganiseerde excursie.  
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Op 30 april de bekende Koninginnemarkt. Veel plezier maar door hogere inkoopkosten 
wat minder opbrengst: ƒ 1.600,00 en op 11 mei worden we allen met onze partners 
welkom geheten in het nieuwe landhuis in klassieke stijl van George en Anneke Muijsson 
in Maartensdijk. De architect van dit huis, Jhr D. Six, hield een praatje over zijn 
opvattingen omtrent architectuur en George vertelde over de problematiek van 
landgoederen. Piet-Hein, geassisteerd door Ellen en dochter Rolinde verzorgde op een 
fantastische wijze de maaltijd. Ondertussen trouwde Malte op 10 mei met zijn Brenda op 
het kasteel van Wijk bij Duurstede. Bijna de hele club gaf acte de présence. De volgende 
vergadering blijkt dat de kunst-inname bij Glerum goed liep, het aantal galeries nog wat 
beter kon, de helft van de commissie van Glerum aan ons zou worden afgestaan, de pers 
intensief wordt benaderd en op wens van alsnog geïnteresseerde galeries er tenten (ad 
ƒ 500,00 per stuk) komen in plaats van kramen. Dat houdt nog wel wat regelwerk in 
zoals schotten om de kunst op te hangen en goede verlichting. Ook was sprake van een 
afdracht aan Kiwanis van 10% van de omzet. 

Op 5 juni een spannende avond: niet alleen werd Aart, die weer terug was van 3 jaar 
weggeweest, weer geïnstalleerd als lid, maar vooral de voorbereiding van Laren 
Kunstenaarsdorp was het onderwerp. En er moest nog veel gebeuren zoals het regelen 
van de bewaking van de tenten in de nacht van vrijdag op zaterdag door onszelf met 
behulp van een wat frequenter langsrijdende politieauto. 

Maar op donderdag 14 juni was de opening in Singer, opgevrolijkt door het 
cabaretgezelschap De Papegaai dat een geheel op het project geschreven verbindende 
tekst had gemaakt. De sponsors en de 11 galeries waren aanwezig en het werd een 
geslaagde happening. Op zaterdag 16 juni, met schitterend weer, de kunstmarkt. 
Tevoren was een huzarenstuk verricht door de installateurs die de verlichting in de 
tenten moesten verzorgen. De sfeer was goed en gezellig, de galeriehouders waren 
enthousiast. De catering, die we zelf organiseerden had klasse met koffie (uit een 
complete cappuccino- en espresso-installatie door een broer van Piet-Hein ter 
beschikking gesteld) en gebak, tapbier, wijn en champagne met zalm. Het terras aan het 
water was gevuld met door Malte geregelde tafels, stoelen en parasols. De bediening 
geschiedde voornamelijk door onze kinderen die dat zeer charmant en soms zelfs 
professioneel deden. Onze dames verkochten voor maar liefst bijna ƒ 4.000,00 aan rode 
Cliniclown-neuzen, tot verbazing bij Cliniclowns: dat hadden ze bijna nog nooit mee 
gemaakt!  Melissa van den Bovenkamp bleek met ƒ 550,00 de grootste buit te hebben 
binnengehaald, reden voor een glas champagne door Cliniclowns aangeboden. 

Op zondag 17 juni de veiling in Singer door de Heer Glerum. Hij was zeer tevreden over 
de kwaliteit van de ingebrachte werken waaronder van de schilder Is Naarden. Tevoren 
waren veel posters verspreid maar wellicht aan de late kant maar er was een prachtige 
veilingcatalogus voor ƒ 25,00 te koop. Jan Pieter Glerum, voorzien van rode Cliniclown-
neus, (zie bijlage) deed enorm zijn best om een goede opbrengst te behalen maar er 
bleek maar voor ƒ 60.000,00 te zijn verkocht wat betekende dat we er voor het goede 
doel maar weinig aan zouden verdienen. Ook in Singer werd de catering door ons 
verzorgd en dat liep als een trein. De na-borrel trok veel leden en medewerkers zodat 
maar enkele leden opdraaiden voor het opruimen. Jammer! 
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In de evaluatie werd opgemerkt dat de ervaring met tentenverhuurbedrijf Bus gewoon 
niet goed was: als het winderig was, was er weinig houvast in de tenten voor de kunst, 
en er was behoefte voor toiletten voor personeel en galeriehouders. De Kiwanis tent had 
meer uit de verf moeten komen en ook op de kijkdagen voor de veiling werd aan 
Kiwanis maar weinig informatie gewijd. De afvoer van vuilnis was slecht geregeld maar 
na het gebeuren had de Brink er nog nooit zo schoon bijgelegen als op zaterdagavond, 
mede (of vooral?) door toedoen van onze dames. Er was veel werk gemaakt om 
publiciteit te genereren maar de Gooi- en Eemlander legde meer de nadruk op 
Cliniclowns dan op Kiwanis.  In het Gooi waren in Hilversum en Laren 35 grote 
billboards geplaatst waarvan de prijs van ƒ 500,00 naar ƒ 80,00 kon worden bijgesteld. 
Aan de sponsors was een grote bedankadvertentie beloofd, maar de prijs daarvan viel 
stevig tegen. Volgende keer een groot bord op de Kunstmarkt zelf? En tevens werd 
geconstateerd dat de betrokkenheid van de club, zeker in de beginfase, als geheel onder 
de maat was en de organisatie op de schouders van slechts enkelen rustte. Vele 
winkeliers hadden kunst in de etalage maar de volgende keer moet daar ook bij staan 
wie de betreffend kunstenaar was. 

Conclusie: een pracht project maar heel veel werk. Het lijkt er op dat er ƒ 86.000,00 aan 
inkomsten waren en circa ƒ 30.000,00 aan kosten, en dat beloofde dus veel goeds. Zoals 
Rutger opmerkte: “we hebben ons eigen jazzfestival”  Ook de galeriehouders waren  zeer 
tevreden en verbaasd dat ze voor maar ƒ 500,00 zo’n mooi gebeuren mochten 
meemaken en ook nog zo veel hulp kregen bij vervoer en opzetten. Ze kwamen volgend 
jaar graag terug maar dan voor twee dagen! Glerum zegde ook zijn medewerking voor 
een volgende editie toe en had zich zeer geamuseerd, ondanks de wat tegenvallende 
veilingopbrengst. Uit steekproeven bij het publiek bleek ook een groot enthousiasme. 
Een prima uitgangspunt dus voor volgende edities 

En zo begon het zomerreces in een goede stemming. Aan het 
einde van dat reces was er,  het begon een traditie te worden, 
een aangeklede borrel bij Carel en Anneke van Joolen. Zo konden 
we onze vakantieverhalen kwijt maar ons ook prepareren op 
weer een nieuw project: de Boskarrentocht. Maar eerst werd 
besloten ƒ 45.000,00 aan Cliniclowns over te maken en het 
restant van de netto opbrengst te reserveren voor het volgend 
jaar. Hoeveel dat restant zou zijn was nog niet helemaal 
duidelijk. Voorts zegde Ruud zijn lidmaatschap op vanwege 
“andere activiteiten”, bleken de wenskaarten het afgelopen jaar ƒ 12.000,00 te hebben 
opgebracht en er nog 10.000 kaarten in voorraad te zijn. Voorts werd de toegezegde ƒ 
6.000,00 aan het landelijk jodiumproject IDD overgemaakt 
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Op 21 september al weer vierde Boskarrentocht met 18 aanspanningen, het bekende 
parcours en de bekende pleister- en plasplaats bij Piet-Hein en Ellen en dezelfde goed 
sfeer. Een beetje saai dus…. 

Uit het financieel jaarverslag blijkt dat de reserves van de club met ƒ 2.287,23 zijn 
toegenomen tot ƒ 9.070,40 hetgeen een mooie lustrumviering belooft. Tevens blijkt uit 
het secretarieel verslag dat we op het einde van dit verenigingsjaar 27 leden hebben, Bas 
van Binsbergen in de krochten van het Van der Valk hotel in Heerlen tot Luitenant-
Gouverneur werd benoemd en dus de schier onhaalbare taak kreeg andere clubs te 
verheffen tot het niveau van Kiwanis Club Laren. (zie bijlagen: de beide jaarverslagen) 
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1996 – 1997 

De ladies night werd op 2 oktober gevierd in het restaurant Groot Paardenburg in 
Ouderkerk aan den Amstel, in smoking, en, conform de faam die van het restaurant 
uitging, voortreffelijk verzorgd. Traditiegetrouw vond ook weer de wisseling in het 
bestuur plaats en kreeg Gerard Dijker het voorzitterslint, verruilde Paul zijn functie van 
penningmeester voor dat van secretaris, werd Dirk Schreiner penningmeester en Piet-
Hein vicevoorzitter. De eerste vergadering de beste legde Wim Dijkgraaf zijn 
lidmaatschap neer vanwege drukke werkzaamheden en werd wederom een beleidsplan  
gepresenteerd dat overigens enige gelijkenis vertoonde met de vorige (zie bijlage) zij het 
dat het nieuwe bestuur van oordeel was dat de bestuurswisseling niet meer tijdens de 
Ladies night moest plaatsvinden.  

In november zegt Aart Klompe voor de tweede maal zijn lidmaatschap op, eveneens en 
wederom vanwege drukke werkzaamheden, en wordt voor de eerste maal een 
zogenaamd vijf-minutenpraatje gehouden. In de latere jaren zou blijken dat na tijden 
van teloorgaan van dit fenomeen nog vaak weer een eerste maal zal plaats vinden. 
Verder was Alex aan een nieuwe uitdaging toe, vond die in het openen van een praktijk 
in Almere en houdt hij daar een door velen onzer bezochte openingsbijeenkomst. 
Tenslotte wordt besloten ook de komende editie van Laren Kunstenaarsdorp ten 
behoeve van Cliniclowns te houden, en wel op 14 juni welke datum dan ook meteen de 
landelijke Cliniclowns-dag wordt. 

Op 4 december komt Sinterklaas op bezoek 
en neemt alle leden op rijm even door, 
behalve René. Hoe zou dat gekomen zijn? Dat 
staat nergens! Voorts nam Sint twee grote 
dozen mee maar wat daar in zat blijkt niet uit 
de notulen.  

 

Verder blijkt dat een gesprek van Co met de gemeente Laren tot gevolg had dat de 
rekening voor het ophangen van de spandoeken met de Gooise Karavaan tot ƒ 500,00 
wordt teruggebracht. De laatste vergaderingen  komt tot uiting dat het jaarprogramma 
toch wel erg vol is. Er gaan stemmen op de Koninginnemarkt maar eens te schrappen 
maar dat stuit ook weer op veel weerstand omdat het er gewoon altijd zo gezellig is. Het 
bestuur kwam daarom met een notitie waar in alle vóórs- en tegens werden opgesomd 
(zie bijlage) en het eindresultaat was dat werd besloten gewoon op de oude voet door te 
gaan maar wél met de inzet van iedereen en niet van enkelen. Met name de 
naamsbekendheid en daardoor het kunnen aantrekken van sponsors was een argument 
toch regelmatig ons gezicht te laten zien en daar ook publiciteit aan te geven. 

Het nieuwe kalenderjaar werd feestelijk gevierd (en dus (?) in smoking) bij Piet-Hein en 
Ellen. Dáár was nagenoeg ieder weer aanwezig maar dat gold in toenemende mate niet 
bij de vergaderingen terwijl het ook een sport leek te worden niet op tijd te komen. 
Voorzitter Gerard ergerde zich daar stevig over en wil een volgende keer daarover een 
discussie. Die discussie kwam er niet maar het gedrag verbeterde wel!  
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Van de Gouverneur Peter van Zevenhoven kregen we het verzoek ƒ 2.000,00 bij te 
dragen aan de uitbreiding van het Kiwanis huis in Beverwijk, iets wat voor onze club 
compleet uit de lucht bleek te vallen zodat enig gemor kenbaar was, hetgeen ook aan de 
gouverneur werd overgebracht. In een latere vergadering werd besloten dat wij ons 
eerst zouden gaan concentreren op eigen projecten en dan pas op projecten die door een 
hoger echelon zijn bedacht.   

Op 30 januari presenteerde de Stichting Fundraising Laren haar jaarverslag, Per ultimo 
1996 stond er voor ƒ 20.153,00 aan liquide middelen, voor ƒ 5.000,00 aan 
alarminstallaties en voor ƒ 2.500,00 aan “meubilair” op de balans. Dat laatste begrip 
omvatte de ingekochte tafels, stoelen en parasols te gebruiken op Laren 
Kunstenaarsdorp. Omdat er ook nog ƒ 543,00 aan schulden was bedroeg het eigen 
kapitaal van de stichting ƒ 27.110,00. De Exploitatierekening was ook wel aardig: zo 
bleek dat op 1992 na alle Gooise Karavanen minder hadden gekost dan sponsorgelden 
opbrachten: met andere woorden: een winstgevend project dat van 1993 tot en met 
1996 ƒ 5.835,00 aan de kas bijdroeg! (Bijlage).  

Tijdens de komende vergaderingen bleek dat de Gooise Karavaan weer goed op de 
wielen stond en er ook een grote sponsor voor Laren Kunstenaarsdorp was : ABN-AMRO 
met maar liefst ƒ25.000 omdat de afgelopen editie leerde dat De Bank daar een enorme 
uitstraling mee zou krijgen…. De Larense middenstand kreeg al wat informatie-
pakketten en wordt goed geacht voor eveneens ƒ25.000. Dat geeft in ieder geval 
vertrouwen. 

15 maart de achtste editie van de Gooise 
Karavaan. 48 vrachtwagens en nog wat kleinere 
auto’s vormden een lange stoet. Feit dat 
Kiwanisleden geen begeleider meer hoefden te 
zijn (nu ouders of begeleiders vanuit 
Nieuwenoord) maakte het voor ons heel wat 
relaxter en voorkwam bij onze leden ook 
verschijnselen van kramp en claustrofobie. 
Wéér kon worden geconstateerd dat dit toch 
wel een prachtproject was, ondanks wat 

omgeploegde trottoirtegels die door Marcel gratis werden hersteld. Bij de Gloeiende 
Gerrit lag nu het feitelijk zwaartepunt van onze inspanning. Het liep er best goed maar 
kon nog wat soepeler. Dat kwam ook doordat Anton van Hooft van de Gloeiende Gerrit 
vond dat ook nu kwaliteit op de eerste plaats moest komen en vóórgebakken 
pannenkoeken dus uit den boze waren. Met name de bakkers onder ons zoals Piet-Hein, 
Malte, Axel en Harry moesten echt hun best doen om de baksels niet met het zweet des 
aanschijns te vermengen. De evaluatie met Co van Brakel van de Politie, en Maartje 
Reitsma en Erik van de Amerpoort (voorheen vestiging Nieuwenoord die later op ging in 
de grotere organisatie Amerpoort) leerde dat het goed is dat Kiwanis de organisatie van 
de GK voert en Amerpoort de begeleiding. Co van Brakel meldde dat het enthousiasme 
bij de politie heel groot is en dat al in januari door agenten wordt gevraagd of ze weer 
mee mogen doen. 
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Opvallend detail bij de rondvraag op 19 maart om 22.30 uur: het verzoek van Peter P. 
om het roken pas tot na de warme maaltijd uit te stellen….. 

!4 juni start van Laren Kunstenaarsdorp.  De openingsavond in Singer  werd ingeluid 
door Harry Helwegen die ook de muzikale omlijsting door de Gipsy boys had geregeld. 
De Heer Wiersma van Cliniclowns gaf een presentatie over zijn organisatie, verlucht 
door een videopresentatie. Delta Scholengemeenschap verzorgde de hapjes (tegen 
kostprijs). De sponsors waren heel tevreden, er werd lang nagepraat en het was heel 
gezellig. De bewaking van de tenten van vrijdag op zaterdag en van zaterdag op zondag 
werd verzorgd door Randon. Zaterdag opende de eega van de burgemeester, Mevrouw 
Hendriks, ons eerste Laren Kunstenaarsdorp project. Lieke van Duijn stuurde de 
horecagarde aan, bestaande uit veel van onze kinderen. Die horeca zou het fantastisch 
doen: zowel wat de bemensing betreft maar ook van de spijs en drank.  Perfect gezette 
koffie met uniek gebak, crêpe met ijs, Hotdog, zalm met champagne, wijn en frisdrank. 
Veel werd aangeleverd door een broer van Piet-Hein. Kinderen van de Warrekam 
maakten tekeningen waarvan er 4 werden uitverkoren om te worden gedrukt: in totaal 
10.000 stuks, in setjes van 5 voor ƒ 5,00 te verkopen tijdens de beurs. Ook werden er 
weer veel van de rond 5.000 rode Cliniclown-neuzen verkocht, vooral door enthousiaste 
kinderen van De Ploeg die werden begeleid door twee van onze dames.. Zaterdag en 
zondag was het fraai weer en waren er veel bezoekers, wellicht mede dankzij 80 
uitgestuurde persberichten en heel veel posters. De kinders die de kaarten verkochten 
waren enorm enthousiast en soms zelfs té enthousiast. Opvallend was dat ook 
werknemers van Van Joolen ons hielpen met allerlei hand- en spandiensten. Op 
zondagmiddag om 15:00 uur leidde Jan Piet Glerum de veiling in Singer. Er was al op 15 
april veel werk van goede kwaliteit ingebracht en de veiling liep niet onbevredigend. 
Enig dissonantie was dat een kunstobject van een galeriehouder was beschadigd, door 
ons te vergoeden waardoor we ƒ 500,00 premie moesten gaan betalen. Het zij zo. Al met 
al was het gevolg van dit zeer geslaagde project dat we een cheque van ƒ 50.000,00 
konden overhandigen aan Cliniclowns terwijl er ook nog de reserve van de nieuwe 
stichting kon worden opgebouwd. 

Want, omdat Laren Kunstenaarsdorp toch grote financiële investeringen  met zich 
meedroeg was inmiddels op 28 mei de Stichting Laren Kunstenaarsdorp opgericht. Zo 
kan worden voorkomen dat eventuele financiële tegenvallers op de Kiwanis club of de 
Stichting Fundraising zouden kunnen worden verhaald. Eerste bestuursleden waren 
Herman Ligteringe, Gerard Dijker en Co van den Bovenkamp. 

Op weg naar Zandvoort om nog gezellig wat aan het strand te bivakkeren raakte de auto 
van Jos en Riet van de Veer van de weg waarbij Riet om het leven kwam. Jos zelf raakte 
licht gewond. Riet werd in het bijzijn van velen begraven op het Sint Jans Kerkhof. Een 
ander triest bericht was dat Gerard Dijker aan zijn slokdarm moest worden geopereerd. 
Uit zijn arm en been moest materiaal worden getransplanteerd.  
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Ondanks dat alles werd besloten toch de uitnodiging van Carel en Anneke van Joolen om 
op 27 augustus een palingrokerij mee te maken. Een goede gelegenheid om de mooie 
maar ook trieste ervaringen van de laatste maanden met elkaar te delen. 

Zaterdag 20 september weer de Boskarrentocht met het zelfde script als de voorgaande 
jaren. Weer een succes. 

Op de laatste vergadering van het clubjaar werd meegedeeld dat de operatie van Gerard 
geslaagd leek. Hij voelde zich goed en het weefsel hechtte zich. Bert Bruggeman besloot 
de club te verlaten omdat hij aansluiting met de club miste. Gezien de activiteiten van en 
in de club zou dat echter niet aan de club liggen, stelde hij ons gerust. En weer zat er een 
jaar op. 
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1997 – 1998 

Omdat op zondag 5 oktober het tweede lustrum zou worden gevierd en het niet passend 
leek daar de bestuurswisseling aan te koppelen werd het nieuwe bestuur tijdens een 
“gewone” vergadering (maar wel in smoking) op 1 oktober, en niet in de Vrije Heere 
maar bij Piet-Hein in de wijnloods, geïnstalleerd. Piet-Hein werd voorzitter, Paul en Dirk 
bleven secretaris respectievelijk penningmeester en Pieter Vermeer werd 
vicevoorzitter.  

Maar er werd gewoon niet vergaderd: speciale gast was de Heer G.K.Wiersma die 
namens Cliniclowns de cheque van ƒ 50.000,00 in ontvangst zou nemen uit handen van 
Piet Hein. Piet-Hein memoreerde de goede voorbereiding en de Heer Wiersma bedankte 
de club voor de enorme inzet en het fantastische resultaat maar ook de prima sfeer 
ondanks de tegenslagen die een paar van onze leden de afgelopen maanden te 
verwerken hadden gekregen. En toen een fantastische maaltijd tijdens welke Piet-Hein 
namens Gerard het jaarverslag voorlas. Helaas heeft de commissie Truus dat verslag niet 
meer kunnen vinden. En toen nog een verrassing: Piet-Hein biedt de sponsorcommissie 
al vast een Imperiale 1975 Chateau Prieuré Lichine Margaux Grand Cru Classé aan met 
de wens dat dit gebaar de aanzet zal zijn om de clubleden te motiveren om op zoek te 
gaan naar goede sponsors.  

Op zaterdag 5 oktober vond de viering van het tweede lustrum plaats. Begonnen werd 
met een rondleiding op kasteel Zuylen (en niet Haarzuilens zoals in het jaarverslag 
staat) en een geslaagde lezing door Mevrouw Bouchier over de beroemdste bewoonster 
van dat kasteel: Belle van Zuylen, een zeer erudiete vrouw die haar tijd ver voor uit was 
en correspondeerde met vele belangrijke mensen in Europa. Daarna een mooi diner in 
het oude Rechthuis van Zuilen waarbij de dames ieder een beschilderd kistje kregen met 
een mooie fles wijn. René en Franklin boden de eerste 5 exemplaren van de Truus-
boeken aan. Dat zijn fotoalbums met veel foto’s, documenten en teksten die betrekking 
hebben op de eerste vijf jaar na het nemen van het initiatief tot oprichting van de club. 
Deze teksten vormen ook de basis voor de beschrijving van de eerste vijf jaren van de 
onderhavige Geschiedenis van Kiwanis Club Laren. Paula Pietersen hield een fraai 
praatje waar menigeen nog eens over nadacht. Alleen de oproep om voortaan slechts 
één kus aan de dames te geven is naderhand niet echt begrepen. 

Het financieel verslag van penningmeester Dirk liet zien dat er over 1996/1997 een 
exploitatietekort was van ƒ  7.129,42, veroorzaakt door de kosten van het lustrum ad 
ƒ 8.276,50, maar daar was voor gereserveerd. Resultaat was dat er nog ƒ 690,88 in kas 
zat buiten wat speldjes, vaantjes en briefpapier. 

Op 15 oktober werd een tweede evaluatie gehouden over Laren Kunstenaarsdorp. 
Eindresultaat was dat het project ook in 1998 weer zou worden gehouden: de galeries 
waren enthousiast, Glerum ook en Cliniclowns zal dat jaar weer het hoofddoel worden. 
Fundraising blijft echter een heikel punt en eveneens de inzet van de leden in de 
aanloopfase. Dat was ook de reden dat Malte, Co en Peter S geen zin hadden de kar op 
deze wijze nog eens te trekken en dat leidde tot een nieuw fenomeen: het benoemen van 
twee “presitarissen” ofwel in gewoon Nederlands: coördinatoren, Piet-Hein en Harry 
terwijl Rutger het secretariaat zou waarnemen.  
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Verder wordt die avond geconstateerd dat het aantal vaantjes dat iedere vergadering zo 
fraai onze vergaderplek opluistert al zo lang niet toeneemt hetgeen zou impliceren dat 
we weer eens op vaantjesjacht moeten en dus weer andere clubs zouden moeten 
bezoeken. Verder merkt René op dat hij zich ergert aan de conversatie “à deux ou trois” 
waardoor hij, hoewel gezeten naast de voorzitter, de laatste nauwelijks kon verstaan. En 
ja hoor, kennelijk waren de vijf-minutenpraatjes na precies één jaar weer verwaterd 
zodat Piet-Hein weer oproept daar nieuw leven in te willen blazen. 

Op 5 november wordt de 200ste vergadering gehouden hetgeen tot een toename van het 
drankgebruik leidde. De notulen maken gewag van het feit dat het aantal leden dat aan 
het Boskarrenproject en het bedrijfsbezoek meedoet tanende is. Moet dat wel dóór 
gaan? Ook al een herhaling van de vragen precies een jaar geleden…..   De volgende 
vergadering bleek dat de Vrije Heere dit jaar 25 bestond. Ruud Vermeulen had in dat 
kader 120  amateur-kunstschilders uitgenodigd om de ezel Jacob, die in een inpandige 
stal in het etablissement zijn vaste woon- en verblijfplaats had, te schilderen. 80 
schilderijen waren geveild waarmee Ruud ƒ 13.750,00 kon overmaken aan de stichting 
“Doe een Wens”. De overgebleven werken werden die avond nog geveild binnen onze 
club hetgeen nog eens ƒ 1.250,00 opbracht en Ruud een mooi rond bedrag aan de 
stichting kon overmaken. 

Op de laatste vergadering van het kalenderjaar blijkt dat van de 8.000 wenskaarten die 
er begin van het jaar nog waren er 3.500 zijn verkocht. Dat klonk goed maar ja, nu die 
rest nog. En zo werd 1997 afgesloten. 

De nieuwjaarsbijeenkomst was helemaal een herhaling van die in 1997: zelfde locatie 
(bij Piet-Hein en Ellen), zelfde kleding, zelfde lekkere hapjes en wijnen en zelfde goede 
sfeer.  

Op 21 januari is Gerard Dijker weer aanwezig. Praten gaat nog niet zo gemakkelijk na 
die zware operatie, maar goed dat hij er weer was. Helaas zal 4 weken later blijken dat 
hij toch weer moet worden geopereerd (vocht achter de longen). De Rabobank heeft te 
kennen gegeven dat zij LKD weer wil sponsoren voor 3 jaar ad ƒ 10.000,00 per jaar, maar 
dan geen andere financiële instellingen! Ook komen er al wat kleine toezeggingen 
binnen en heeft Randon weer toegezegd de beveiliging te doen.  

Begin maart bleek dat Glerum dit jaar geen veilingmeester zou zijn maar wel de 
mogelijkheid biedt om tijdens LKD een soort tussen Kunst en Kitsch te houden. De 
sponsoring van de Gooise Karavaan staat op ƒ 3.700,00 en er lijkt nog wat meer aan te 
komen. De operatie van Gerard lijkt goed te zijn gelukt maar hij is nog te moe om weer 
acte de présence te geven.  

Op 21 maart de negende editie van de Gooise Karavaan. De instap-procedure ging nu 
vlekkeloos en weer een opvallend feit betreffende de betrokkenheid van de chauffeurs: 
Paul de Vries, voorheen privéchauffeur van de Heer Blokker, had tot nu toe alle keren 
meegereden maar was nu met de VUT. Dus regelde hij zelf een vrachtwagen en reed 
voor de achtste keer mee. Op verzoek van Carel besluiten we hem de benzinekosten van 
ƒ 126,00 te vergoeden. 
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Een van de bewoners van Amerpoort brak bij het uitstappen haar arm en moest 8 weken 
met een mitella door het leven gaan. Alles liep verder gesmeerd en Maartje Reitsma en 
Erik van de Amerpoort lieten op de eerste vergadering nadien enerzijds hun 
dankbaarheid blijken maar bleken ook wat ontstemd te zijn dat wij geen aandacht 
hadden geschonken aan hun uitnodiging het bedrijfsbezoek aan de Amerpoort te gaan 
brengen om ook eens te zien wat er allemaal achter de schermen gebeurt. 

Gerard was er weer bij de borrel op 15 april maar wilde nog niet mee-eten. Verder uitte 
Rutger zijn twijfels omtrent het beleid van Cliniclowns. Het blijkt dat heel veel geld 
wordt besteed aan de professionele ondersteuning van de clowns en het vormen van 
reserves en maar heel weinig aan het inzetten van de clowns zelf. Het is dat we de 
opbrengst van LKD voor 1998 al hebben toegezegd aan Cliniclowns maar we moeten 
maar eens bezien of we dat nog eens moeten doen. Willem Willemstein wordt 
geïnstalleerd als lid. In zijn maidenspeech merkte hij op dat er bij ons een constante 
wedstrijd lijkt te zijn in de meest provocerende opmerkingen en dat dat hem wel bevalt.  

Op 6 mei is de Heer Wiersma van Cliniclowns te gast. Op de opmerking van Rutger dat er 
bij Cliniclowns inmiddels een overschot aan gelden maar een tekort aan clowns is 
antwoordt hij dat er inderdaad te weinig clowns zijn maar er een opleiding in eigen 
beheer is die moet bevorderen dat “de productie” wordt verhoogd. Helaas is Gerard 
weer opgenomen voor een volgende operatie.  

Op vrijdag 15 mei om 12:00 uur verzamelen zich 10 leden en 5 (bijbehorende) dames 
zich voor een bedrijfsbezoek aan wijnbouwer André Blanc in Kientzheim in de Elzas. 
Met een luxe touringcar met toilet, een enorme halfronde bank  aan de achterzijde en 
zelfs een pantry gingen we op weg. Bij Maastricht hadden de broodjes met voortreffelijk 
beleg al hun intrede gedaan en bij Tilff volgde de Elzasser wijnen. Yolanda Schaap zong 
ons allen toe, nadien geholpen door Anneke van Joolen. Rond 21:18 uur stopte de bus bij 
een soort hotel op een ongezellig industrieterrein bij Colmar waar in een chauffeurscafé 
dat net wilde sluiten een verbaasde Mevrouw, aangestaard door een arrogante (want 
Franse) herdershond, haar maandomzet kon verdubbelen omdat we allen door al die 
zalm en wijn weer nadorst hadden gekregen. 

Desondanks geheel nuchter brachten we de 
volgende dag het bezoek aan de kelders van 
de familie Blanc, het proeven van heel veel 
prachtige wijnen met uitleg van hoe en 
waarom, bezoek aan de wijngaarden en aan 
de kelders van het aanpalende Chateau de 
Malte van de Confrèrie Saint Etienne waar 
al honderden jaren wijnen worden gekeurd 
en in een soort wijnbibliotheek worden 
bewaard om hun ontwikkeling te kunnen 
bestuderen. Een lunch tussendoor in Ammerschwir en afgesloten door een fantastisch 
diner in restaurant La Vieille Forge in Kaisersberg, waar Piet-Hein en René al jaren 
prettige herinneringen aan hadden. Zondag weer naar huis. Voor een uitgebreid verslag 
van deze fantastische wijn-reis wordt verwezen naar de bijlage (Bijlage).  
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Later wordt door enkele leden zuinigjes (of was het een gevoel van jaloersheid of spijt 
omtrent het niet-meedoen?) opgemerkt dat dit eigenlijk geen bedrijfsbezoek is omdat er 
te weinig leden aan meededen, maar ja, het bezoek aan dit bedrijf was er niet minder 
door en, constateerde de ad-interim voorzitter, de intelligentsia van de club was geheel 
aanwezig, vertegenwoordigd of telden voor twee zodat wel degelijk van een echt 
bedrijfsbezoek mocht worden gesproken. Ook het in zo’n aparte sfeer elkaar beter leren 
kennen was een enorme ervaring. Veel dank aan Piet-Hein! 

En toen de derde editie van Laren Kunstenaarsdorp LKD: 13 en 14 juni. Hoofdsponsor 
Rabobank had geen behoefte aan een openingsavond en dus ging op zaterdag om 10:00 
uur dit project pas van start. De tenten kregen een ruimere opstelling en het werd een 
overzichtelijk geheel. Beide dagen was er muziek onder meer van het Hilverts Combo 
dat net als vorig jaar gratis optrad. De kinderen van de Warrekam verkochten weer 
kaarten en werden door Melissa goed begeleid zodat werd voorkomen dat de bezoekers 
een sprinkhaan-effect te verwerken kregen. 
Op zaterdag was het weer redelijk maar op zondag mochten we zowaar een wolkbreuk 
incasseren hetgeen overigens de bezoekers in de tenten van de galeriehouders deed 
schuilen waardoor extra aandacht kon worden besteed aan de tentoongestelde kunst 
met wat extra verkoop als gevolg. De horeca werkte weer prima en de kwaliteit van de 
werken nam toe. De galeriehouders waren over het algemeen ook tevreden maar  vooral 
de sfeer was voor hen ook een reden over deelname voor het volgend jaar positief na te 
denken. 

De tenten werden verzorgd door de firma Bus en Randon  voerde ’s-nachts de bewaking. 
Het team van Glerum dat onder het motto “tussen kaf en koren” goederen taxeerde 
sprak eveneens van een leuke ervaring. Tevoren waren zo’n 300 posters verspreid over 
het Gooi. De evaluatie wees uit dat het een “wij-project” was geworden dat zeker weer 
herhaald kon worden. De sponsoring en andere inkomsten zouden zich richting circa 
ƒ 75.000,00 bewegen, de kosten richting de ƒ 25.000,00 en het resultaat was dat we aan 
Cliniclowns weer een cheque van ƒ 45.000,00 zouden gaan overhandigen en het verschil 
in kas houden voor de aanloopkosten LKD 1999.  

Het begon een traditie te worden, de bijeenkomst eind augustus, dit jaar op de 26e,  bij 
Carel en Anneke van Joolen, later bekend als “het Palingoproer”, na elkaar bijna twee 
maanden gemist te hebben. Lekker, rokerig, en gezellig. Wel bleef de geur van paling nog 
dagenlang aan de vingers en in de neus hangen, maar ja, ieder voordeel heeft z’n nadeel. 
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De eerste vergadering na de vakantie, 2 september, bereikt ons een brief waarin de 
Stichting Werk IV in Bussum, die het oude en geheel verwaarloosde  “fort Werk IV” naast 
’t Spant beheert en waarvan René mede-initiatiefnemer tot de restauratie was, om te 
helpen met het ruimen van de droge gracht die gevuld was met houtopslag en rotzooi.  
Op 7 september was er een bijeenkomst in de Vrije Heere voor de sponsors van LKD en 
de overhandiging van de cheque aan Cliniclowns. 

De vierde editie van de Boskarrenrit vond plaats op 19 september. 15 aanspanningen 
deden mee, maar veel leden van onze club waren wegens van alles en nog wat afwezig 
hoewel de datum pas een jaar vaststond. Dat betekende dus extra werk voor de wel-
aanwezigen en hunne dames. 45 bewoners van de Amerpoort en hun begeleiders 
konden onder een stralende hemel weer genieten van lekkere broodjes op het terrein 
van Piet-Hein. Na inspectie bleek echter dat nog iemand was achtergebleven in het toilet 
en na veel roepen en vragen kwam tot aller hilariteit Willem uit het betreffende hokje.  

De exploitatierekening over dit verenigingsjaar liet een overschot zien van ƒ 2.419,33 
zodat het vermogen van de club (inclusief ƒ 1.000,00 aan vaantjes, speldjes en drukwerk) 
toenam tot  ƒ4.385,29.  
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1998 – 1999 

Dit jaar begon nu eens niet met de Ladies night maar met een doodgewone vergadering 
hoewel daar het nieuwe bestuur werd geïnstalleerd met Pieter Vermeer als voorzitter, 
Franklin van Duijn als secretaris, Herman Ligteringe als penningmeester en Arnoldo 
Baron van Lamsweerde als vicevoorzitter onder het motto “met Arnoldo de nieuwe 
eeuw in”. Verder werd Eric Kloos als lid benoemd. Het beleid van het oude bestuur zou 
worden voortgezet met een sterk accent op het werven van sponsors voor LKD maar 
opvallend was het voornemen dat de vergaderingen zo kort mogelijk zouden worden 
gehouden en een nieuw fenomeen het licht zou gaan zien: het Captain’s diner als laatste 
bijeenkomst voor het zomerreces. 

De Stichting Landdag Vereniging Spierziekten Nederland vroeg ons weer mee te doen 
aan de organisatie van de Landelijke bijeenkomst van de Vereniging Spierziekten 
Nederland, samen met een aantal andere serviceclubs. Later zouden wij besluiten te 
bedanken voor de eer. Voorts kregen we een uitnodiging om aan de wijnproverij van de 
Kiwanis Club Hilversum-Baarn deel te nemen die op 14 november in restaurant La 
Promenade in Baarn zou worden gehouden. We konden toen niet bevroeden dat heel 
veel jaren later dat wijnproject zo’n mooi gezamenlijk project zou worden. 

Op 21 oktober 1998 de Ladies night in Theater Carré in Amsterdam. Vooraf een etentje 
in het theatercafé, vervolgens een theatervoorstelling en afsluiting met een borrel 
eveneens in Carré. Er moesten cars gepouled worden vanwege de geringe capaciteit van 
de parkeergarage van Carré. Dat lukte prima, maar toen we de auto’s weer wilden 
wegrijden bleek de garage op slot. Via allerlei telefoontjes lukte het Franklin de bewaker 
op te trommelen die te kennen gaf dat wij kennelijk te lang hadden door geborreld. Tja… 

En over de besteding van de opbrengst van LKD werd ook al nagedacht. De kritiek op het 
beleid van Cliniclowns om voorlopig veel gelden op te potten speelde een grote rol. 
Sterker nog: Malte zou graag zien dat bij de volgende LKD de Larense bevolking extra 
gemobiliseerd zou worden ter voorkoming van Cliniclownsmoeheid. Ons bereikte op 4 
november het verzoek een bijdrage te leveren aan de Sportclub Gehandicapten Gooi- 
Eemland die een vernieuwing van de hoefslag keerring (?) hoopte te verwezenlijken, 
nodig voor de veiligheid van de kinderen én de paarden. Besloten werd de helft van de 
LKD-opbrengst met een maximum van ƒ 24.087,00 aan die Sportclub ter beschikking te 
stellen en Jaap Blokker een keer uit te nodigen om de aanvraag toe te lichten. 

Op 18 november kwam Maartje Reitsma die al die jaren onze contactpersoon bij 
Amerpoort was geweest en met wie gewoon een persoonlijke band was ontstaan ons 
vertellen dat ze weg ging bij Amerpoort en nu directeur werd van een reisbureau voor 
mensen met een beperking. Zij zei ons te zullen gaan missen maar dat gold ook 
andersom. Daarom kreeg zij een grote bos bloemen als afscheid. Haar opvolger was 
Anton Krikke die zich voor kwam stellen maar zo’n band als met Maartje hebben we met 
hem niet opgebouwd. 
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Die vergadering kwam ook weer een discussie op gang over de goede doelen. Aanleiding 
was een opmerking van Eric dat twee goede doelen niet gemakkelijk te verkopen zou 
zijn. Op  2 december werd besloten dat dat toch de Sportclub Gehandicapten Gooi- en 
Eemland zou worden voor de hele opbrengst. En Carel reikt aan iedere aanwezige een 
echte Kiwanis-cap uit. 

Op 6 januari 1999 de traditionele Nieuwjaarsbijeenkomst bij Rutger en Joan Kuipers. Als 
vanouds gezellig en prima verzorgd, niet in het minst door zoon Duco die zich de benen 
uit hun slof liep.  

20 januari hadden we twee gasten: Jaap van Welsen die veel informatie gaf over Werk IV 
in Bussum waar we aan de slag zouden gaan en Jaap Blokker die enthousiast vertelde 
over de sportclub Gehandicapten Gooi- Eemland, het doel van LKD 1999. 
Laatstgenoemde maakte de opmerking dat hij nu het verschil zag tussen zijn Lionsclub 
en onze club en versteld stond van de veelheid van activiteiten die onze club ter hand 
nam. Een uitgebreide notitie over de Sportclub Gehandicapten Gooi- en Eemland werd 
aan de leden uitgereikt, zie bijlage. 

Op zaterdag 23 januari gingen we aan de gang bij Werk IV in Bussum, een relatief 
onbekend Rijksmonument gelegen naast ’t Spant. De bouw van het fort begon in 1868 en 
nam 2 jaar in beslag. Het was het belangrijkste fort in de kring van verdedigingswerken 
op ca 3 km rond de Vesting Naarden en huisveste in oorlogstijd ongeveer 100 
(onder)officieren en manschappen. Sinds 1926 had het geen militaire bestemming meer 
en verviel het in sterke mate. De droge gracht groeide vol met bomen en kreeg het 
karakter van een illegale vuilnisbelt. De bakstenen muren leden veel schade door de 
wortels van planten en zelfs bomen die zich in de voegen hadden genesteld. In 1996 
werd mede op initiatief van René de Stichting tot behoud van Werk IV opgericht die 
uiteindelijk zou zorgen voor een grondige restauratie. Onze taak was het schonen van de 
gracht van wat lichtere begroeiingen en, voornamelijk, het schonen van de muren. Een 
shovel hielp bij het ruimen  Peter Pietersen zou er voor zorgen dat een afdeling van de 
genie, op rust na een intensieve periode in het voormalig Joegoslavië, het echte zware 
werk zou doen. Het was druilerig, maar de broodjes en de soeptussen de middag 
smaakten heerlijk maar daar hadden we ook een culinaire commissie voor. Nadeel van 
dat culinaire was wel dat het tempo nadien wat lager lag, maar ja…. Een geslaagd “doe”-
project. 

In een van de vorige vergaderingen had Jos aandacht gevraagd voor het inrichten van 
een expositieruimte in de historische boerderij “de Lindenhoeve” door de Historische 
Kring Laren waar ƒ 150.000,00 nodig was voor de verbouwing. De club besloot daar 
eenmalig ƒ 1.500,00 aan bij te dragen. Een voorstel om Mappa Mundo te sponsoren 
haalde het niet omdat het geheel wordt gefinancierd door het Rode Kruis. 

Op 3 maart blijkt de tiende editie van de Gooise Karavaan op stoom te liggen met 
uitzondering van de sponsors omdat vergeten was de sponsorcommissie aan het werk te 
stellen, hoewel die toch ook wist wat er moest gebeuren.  

Oud lid Marty Luiting stuurde ons een soort dagboek met zijn ervaringen als oorlogs-
chirurg in Travnik in voormalig Joegoslavië. Best boeiend maar ook confronterend 
(Bijlage). 
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Bastiaan, die alweer een tijdje in Pakistan werkte, bleek hals over kop daar vandaan te 
zijn gevlucht als een soort politieke vluchteling na een waarschuwing dat de strijd 
tussen rivaliserende aandeelhouders hem wel eens het hachje zou kunnen kosten. Hij 
bracht daar in de vergadering van 17 maart verslag over uit. 

Op die vergadering deelde Alex mee dat de fundraisingcommissie ondertussen voor LKD 
ƒ 30.000,00 bij elkaar had geschoffeld, inclusief de al toegezegde ƒ 10.000,00 van de 
Rabobank. Willem vertelde dat zijn bedrijf advertenties in drie toonaangevende 
kunstbladen zou sponsoren. Überhaupt wordt aan de pers veel informatie aangeleverd 
over onze projecten.  

Op  20 maart de tiende editie van de Gooise Karavaan. Een extra-feestelijke bijeenkomst 
met orkest en “een artiest”, de bekende pannenkoeken in de Gloeiende Gerrit en het 
eindfeest op Amerpoort met uitreiking aan de “5- en 10 jarige” chauffeurs van de 
bekende plaquette. Door Carel, Jos en Alex werd voor ƒ 6.150,00 aan sponsorgelden 
binnen gehengeld hetgeen voldoende was om de kosten te dekken. Gezien het feit dat de 
notulen niets melden over het gebeurde zal het wel weer goed gegaan zijn.  

Tijdens de vergadering van 21 april wordt gemeld dat Willem Willemstein heeft bedankt 
als lid omdat hij in toenemende mate verwijten kreeg, zelfs van onze dames, dat hij vaak 
niet aanwezig was maar dat tevoren bij het intakegesprek ook had verteld. De club 
schrikt daar van en overweegt dat Willem waarschijnlijk toch niet goed genoeg is 
begeleid maar de club zelf ook bij zich zelf te rade moet gaan of nieuwe leden niet te veel 
aan ons “ soort humor” worden blootgesteld. De opmerking van een Kiwanis-bobo die 
onze club behalve als zeer actief ook als “cynisch” bestempelde kwam in de herinnering. 

12 en 13 juni werd de vierde editie van Laren Kunstenaarsdorp gehouden. Het verslag 
roemt de dames die, onder leiding van Melissa, de kaartverkoop stimuleerden en alle 
moeders, vaders en kinderen die zich onder leiding van Lieke uit de naad werkten in de 
catering. Het weer was prima, de 16 galeriehouders waren tevreden. Gerard berekende 
een mogelijke opbrengst van ƒ 45.000,00. Minpuntje was dat in de regionale pers weinig 
aandacht werd geschonken aan het evenement, zulks in tegenstelling tot in de vakbladen 
zoals Tableau, Lourens en Residence waar, mede dankzij Willem Willemstein, enkele 
prachtige advertenties waren geplaatst. 

Opmerkelijk was dat de vergadering van 16 juni, waarin Laren Kunstenaarsdorp werd 
geëvalueerd erg gezellig was maar ook al na 56 minuten werd afgehamerd omdat er 
niets meer te vergaderen viel. Wel waren er een hele reeks actiepunten geformuleerd, 
maar dat was voor na de vakantie.  Eerst kwam op 7 juli nog het Captains dinner bij Piet 
Hein, wederom met de heren achter het fornuis en in de bediening en de dames aan 
fraaie tafels onder het tentdoek. Het was lekker, gezellig en verbindend. Aan het eind 
van het zomerreces was ook weer het Palingoproer bij Carel en Anneke en daar maakte 
Carel bekend dat hij zijn lidmaatschap aan de wilgen zou hangen. 
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Ondertussen was de genie bezig geweest op Werk IV om die werkzaamheden te 
verrichten die ons, als Kiwanis leden, qua kracht te boven gingen. Die werkzaamheden 
bestonden onder meer uit het verwijderen van bomen en struiken uit de grachten. 
Kiwanis had ƒ 2.000,00 gesponsord voor een grote houtversnipperaar. Het project trok 
veel publiciteit en de gemeente begon er aan te denken dit Rijksmonument nu beter te 
onderhouden. De gemeente bood de genisten een BBQ aan waarbij ook enkelen van ons 
aanwezig waren. De Genie komt nog éénmaal terug om de laatste hand te leggen aan het 
uitgraven van de droge gracht. 

Op 6 september wordt in de Vrije Heere een cheque van ƒ 35.000,00 uitgereikt aan de 
Sportclub Gehandicapten Gooi een Eemland, het resultaat van de vierde Laren 
Kunstenaars Dorp. Ook enkele sponsors gaven acte de présence. Het bedrag zal worden 
besteed aan een “badstoel voor transfer in zwembaden”. Het positief resultaat van Laren 
Kunstenaars Dorp bedroeg, bleek later, ƒ 39.000,00. 

Op 10 september overleed ons lid Gerard Dijker aan de gevolgen van keelkanker. In de 
vergadering van 15 september wordt uitgebreid stil gestaan bij zijn verdiensten voor de 
club, zijn geestdrift voor Laren Kunstenaars Dorp en werk IV, zijn bliksemcarrière 
binnen onze club, en, toen hij na een operatie weer aan de beterende hand leek zijn 
opmerking in de rollcall: “ ik ben Gerard Dijker, gepensioneerd bankemployé en sinds 
mijn pensionering artsenbezoeker”. Een minpuntje was dat tijdens de uitvaart niemand 
namens Kiwanis Club Laren sprak. 

De club gaat akkoord met het aanhouden van een buffer binnen de Stichting Fundraising 
(de spaarpot van de club) van ƒ 20.000,00 en voor het jaar 2000 ƒ 10.000,00 te 
reserveren voor kleine projecten.  

18 september de alweer zesde editie van de Boskarrentocht. 16 aanspanningen met 
Friese paarden, weer de route door de bossen naar Piet-Hein waar de lunch werd 
genuttigd en dan weer terug naar Amerpoort.  

Het verenigingsjaar sloot met een exploitatieoverschot van ƒ 3.172,98, waarmee het 
verenigingskapitaal steeg tot ƒ 7.558,25 exclusief voorraad vaantjes, speldjes drukwerk. 
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1999 – 2000 

Aantal ontbrekende notulen, en jaarverslag. 

Waar de laatste vergadering voor het reces maar 56 minuten nam, maakte Arnoldo als 
voorzitter op 3 november er ook een vluggertje van : met 55 minuten werd het record 
gebroken…. 

Op de vergadering van 17 november zegde Paul van Erp zijn lidmaatschap op omdat in zijn 
gezin de laatste tijd zo veel is veranderd dat de mate waarin hij aan clubactiviteiten mee wil 
doen niet meer te combineren is met zijn gezin. De club spreekt haar dank uit jegens Paul en 
zal hem en Elly sterk gaan missen. En na de opzeggingen in het laatste halfjaar komt dus 
ledenwerving weer ter sprake. Er verschijnt een notitie als basis om daar over te gaan 
brainstormen (zie bijlage). En dat gebeurde op 1 december. Zoals al eerder passeerden de 
volgende onderwerpen de revue: 1) welke balans moet er zijn tussen gezelligheid en 
activiteit? Samenvatting: wij bestaan bij de gratie van de gezelligheid maar accepteren ook 
dat mensen, en dus ook de leden, op verschillende manieren inpasbaar zijn (doeners en 
denkers). 2)  het hebben van een leidende positie is niet doorslaggevend. 3) geen 
leeftijdsminima en -maxima, maar als er een jongere wordt voorgedragen, dan liever een 
aantal tegelijk. Het bestuur komt met een voorstel. Ook Carel van Joolen zegde zijn 
lidmaatschap op. 

 

Op 12 januari 2000 werd de nieuwjaarsbijeenkomst gehouden in De Stal in de Lage 
Vuursche. Gezellig als altijd. Dompertje was dat Bert’s auto nadien een ruit en een radio 
miste. 
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Als mogelijk doel voor Laren Kunstenaarsdorp werd Cliniclowns genoemd. De directeur van 
Cliniclowns, Tom van Troostwijk, gaf op 19 januari uitgebreide informatie, met name ook 
over het idee om Cliniclowns ook in Gooi Noord of op de Trappenberg actief te krijgen. 
Jammer dat er zo weinig leden deze avond aanwezig waren. De volgende vergadering werd 
uitgebreid gediscussieerd over welke criteria moeten gaan gelden voor door ons te sponsoren 
goede doelen. Vele ideeën worden geuit maar echt duidelijk werd het ook deze keer niet en 
eigenlijk vatte Malte het goed samen: gewoon een leuk doel, iets van : “Hé, daar gaan we 
voor!”  Ook wordt gekozen voor Cliniclowns, hoewel het nog niet duidelijk is of zij op de 
Trappenberg of in Gooi Noord zullen gaan optreden. Later zal blijken dat er ook nog 
concurrentie zou zijn tussen Cliniclowns en Pleisterclowns hetgeen sponsoring niet ten goede 
zal komen. 

De toekomst van Laren Kunstenaarsdorp wordt onder de loep genomen. Vele vergelijkbare 
evenementen  zijn hetzij ten onder gegaan ( zoals de Culinairie in Bilthoven) hetzij bestaan al 
vele jaren zoals het Naardense Jazzfestival. Het kàn dus wel. Wees zuinig op wat je al hebt. 
Malte zal dit jaar Presitaris zijn, en streeft naar méér galeriehouders. En ineens zien we de 
naam “Kunst op de Brink”. De sponsoring komt op gang, met name ook door de Rabo-bank 
ƒ 10.000,00 maar die stelt wel wat eisen. En er worden wat aspiranten genoemd zoals Eelco 
Blonk, Martin Klinkert, Harm Weber, Cees Zaalberg, Robert-Jan Dentz. De laatste drie 
zouden blijvertjes worden! 

Vanuit het District worden alle clubs verzocht meer aandacht te besteden aan PR, en dus aan 
naamsbekendheid van Kiwanis. (zie bijlage).  

Op 18 maart weer de Gooise Karavaan, nog steeds is het verzamelpunt Hotel De Witte Bergen 
en allerlei verbale inspanning moest leiden tot het feit dat de slagbomen open bleven. Marcel 
ten Kroode leidde het geheel met een verbluffende precisie en dus ging het allemaal heel 
goed. Vol bewondering voor de uiteindelijk toch keurige numerieke volgorde van de 
vrachtauto’s na de cijferbrij op de Witte bergen. Ook de vuurvaste vingers van de 
pannenkoekenbakkers en de snelheid waarmee de Gloeiende Gerrit in 30 minuten van een 
chaos weer in een keurig en schoon restaurant was omgetoverd was zowel een applaus als een 
glas bier waard. Jammer was het te moeten vernemen dat de familie Van Hoof bij de 
Gloeiende Gerrit zou gaan vertrekken. Later bleek dat bij het nemen van bochten 
vrachtwagens een deel van het asfalt hadden “opgerold”. Die schade zou later in goed overleg 
met De Witte Bergen worden geregeld en mondde uit in het feit dat we geen schadeclaim 
kregen. 

Piet-Hein had in het kader van fundraising een 6-liter 
fles Imperiale Chateau Lichine-Prieuré 1975 Grand Cru 
Classé ter beschikking gesteld met een geschatte waarde 
van ƒ 800. Dat bedrag werd bij lange na niet gehaald en 
dus was besloten die maar met elkaar soldaat te maken 
tegen inleg van ƒ15.pp. Eric bood daarop nog een 5-liter 
fles aan en nodigde de club uit er een gezellige avond bij 
hem en Marianne van te maken. Malte zou voor de 
hapjes zorgen en op 31 maart werden de flessen onder 
rabbinaal toezicht op plechtige en rituele wijze besneden 
waarna de inhoud haar intrede deed in de kelen van de 
deelnemers. 
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De commissie fundraising liet op 5 april weten goed op stoom te liggen voor Laren 
Kunstenaarsdorp: een bedrag van ƒ 35.000,00 was al toegezegd terwijl de middenstand nog 
moest worden benaderd.  Er komen nieuwe, wat chiquer, tenten (die dus ook wat duurder 
zijn), Burgemeester Hendriks zal de opening verrichten en ook de Heer Glerum zal acte de 
présence geven. 

Op 7 april werd een gedenkplaat voor Gerard Dijker onthuld op Werk IV tijdens een stijlvolle 
bijeenkomst.  

Jos moet aan zijn beide knieën worden geopereerd en daarna 3 maanden revalideren bij zijn 
vriendin in Oldenburg. Hij hoopt in juni weer aanwezig te kunnen zijn. 

Het bedrijfsbezoek op 17 mei liep behoorlijk in de soep doordat enkele leden véél te laat 
arriveerden op de Witte Bergen vanwaar de bus ons zou brengen naar het gemaal de 
Cruquius. Daarbij hadden ook maar weinig leden aanwezig en waren er ook nog onverwachte 
afzeggingen. Ook om dat de chauffeur de weg niet kende waren we een uur te laat voor de 
rondleiding en moesten we besluiten dit programmaonderdeel de schrappen. Ook het bezoek 
aan het Frans Hals museum in Haarlem kwam daardoor in de verdrukking. En als klap op de 
vuurpijl: het restaurant was erg gezellig maar ook veel te klein voor ons toch al niet zo grote 
gezelschap. Lering van dit verhaal: voortaan niet meer wachten als leden te laat arriveren. 

17 en 18 juni: Kunst op de Brink (alias Laren Kunstenaarsdorp). Er waren 16 galeries waarvan 
enkele matig tevreden waren maar anderen weer uiterst lovend. Het was niet overvol, maar 
er was steeds voldoende publiek. De horeca heeft het enorm goed gedaan (opbrengst maar 
liefst ƒ 6.000,00) evenals de verkoop van de wenskaarten onder leiding van de 
Damescommissie. Ook de muziek werd gewaardeerd, Cliniclowns kon zich goed manifesteren 
en het publiek was over het algemeen zeer lovend, vooral door de grotere verscheidenheid 
aan kunst. De baten bleken nadien ruim ƒ 55.000,00 te bedragen en er wordt besloten 
ƒ 40.000,00 aan Cliniclowns te doneren. 

5 juli 2000 Captains dinner bij Piet-Hein en Ellen, wederom een succes met  Piet-Hein, 
Malte, Harry, Arnoldo en Axel als chef-koks die een heerlijk 3-gangen menu bereidden met 
bijbehorende wijnen uit de kelders (?) van een bekende wijnkoper in Hollandsche Rading. De 
andere heren verkleedden zich als ober en gedroegen zich ook zo.  

De eerste vergadering na het zomerreces was een presentatie van Mappa Mondo, een 
instelling die kinderen van 0 tot 16 zonder noemenswaardige levensverwachting opvangt, een 
soort hospice dus. De organisatie ressorteert onder het Rode Kruis. Verder wordt Harm 
Weber geïnstalleerd als lid. Eelco Blonk en Martin Klinkert gaven aan toch geen lid te willen 
worden en Pieter Vermeer zegt zijn lidmaatschap op vanwege drukke werkzaamheden. Later 
deze maand zou de club beslissen dat Mappa Mondo het doel voor Kunst op de Brink 2001 
wordt. Malte de Moll zegde zijn lidmaatschap op omdat het op poten zetten van zijn bedrijf 
Lab Voit in Haarlem heel veel energie kostte. Cees Zaalberg en Robert-Jan Dentz werden 
geïnstalleerd als lid. 

16 september de  zevende maar naar later zou blijken ook de laatste editie van de 
boskarrentocht volgens het aloude- en geslaagde concept. 15 aanspanningen met Friese 
paarden vervoeren in totaal 50 bewoners van Amerpoort door de bossen op weg naar de 
lunch bij Piet-Hein, en weer terug. Mooi weer, ook al niets nieuws gelukkig. Het enige wat 
opviel was dat het aantal broodjes de vraag overschreed. 
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De verzending van de notulen van 6 september waren de 
eerste die per e-mail werden verstuurd met een aantal 
kanttekeningen: niet ieder zou ze hebben ontvangen, 
tevreden reacties dat de eega’s nu niet eerder de notulen 
lazen dan de heren. Het jaarverslag van de penningmeester 
geeft een te kort aan van ƒ 3.290,41, veroorzaakt door 
“evenementen”, vaak een eufemisme voor het wat grotere 
drankgebruik door de leden en hunne dames tijdens die 
evenementen.  Besloten wordt de contributie niet te 
verhogen maar wel de tering naar de nering te zetten. 

 

 

De Stichting Fundraising deed ook verslag: het exploitatieresultaat bedroeg maar liefst 
ƒ 15.427,00 (tegenover een verlies over het jaar 1998-1999 van ƒ 6.558,00) waarmee het 
eigen kapitaal steeg tot ƒ 46.634,00. Bruto-opbrengst acties: ƒ 108.597,00, kosten acties 
ƒ 50.258,00 en algemene kosten ƒ 162,00. Er werd in totaal een bedrag van ƒ 42.750,00 aan 
diverse goede doelen uitgegeven. 


